
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α-ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ 
Από το υπ’ αριθ. 25/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 721/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης 
επί του  24ου θέματος «Επί εισηγήσεως 
Τ.Σ. Καστανιάς για γνωμοδότηση 
ερευνητικών εργασιών εντοπισμού 
εκμεταλλεύσιμου κοιτάσματος μαρμάρου 
από τον Γ. Κωνσταντινίδη». 

 
       Σήμερα 17 Δεκεμβρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 13-12-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Μ. Τρανίδης  
3. Γ.  Μιχαηλίδης Χ. Γεωργιάδης  
4. Π. Παυλίδης Β. Γιαννουλάκης Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Τσαπαρόπουλος   Ι. Καπετανίδης 
6. Σ. Μηλιόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Ν. Μωυσιάδης   Η. Σοφιανίδης 
8. Α. Δελαβερίδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α.  Τσιάρας   Π. Πιτούλιας 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Β. Ρήσσου 
12. Κ. Συμεωνίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Α. Παπαστεργίου    
14. Γ. Κάκαρης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 701/2007 

απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 703/2007 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Γ. Ορφανίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 705/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Σοφιανίδης, Ι. Καλαϊτζίδης. 
 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 714/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. 
Δάσκαλος, Γ. Ορφανίδης.  

15. Χ. Σκουμπόπουλος 
16. Σ. Παναγιωτίδης 
17. Ι. Ακριβόπουλος 
18. Ε. Σοφιανίδης 
19. Μ. Σακαλής 
20. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
21. Ε. Γουναράς 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 715/2007 απόφασης 

προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. 
Καλαϊτζίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 717/2007 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 721/2007 απόφασης 
αποχώρησε η κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 722/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Σ. Μηλιόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 723/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Σ. Μηλιόπουλος. 

22. Ι. Καλαϊτζίδης 
23. Γ. Ορφανιδης 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το  24ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 10-12-2007 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Μιχαήλ Σουμελίδη, που έχει ως εξής: 

Το Τμ. Περιβαλλοντικού & χωροταξικού σχεδιασμού της Περ. Κεντρικής 
Μακεδονίας με το αρ. 9104/25-10-07 έγγραφο του, διαβιβάζει προς την Νομαρχιακή 
Αυτοδιοίκηση Ημαθίας την Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου 
«Ερευνητικές εργασίες εντοπισμού εκμεταλλεύσιμου κοιτάσματος μαρμάρου» στη 
θέση «Καστρί» Δ.Δ. Καστανιάς , από τον κ. Κωνσταντινίδη Γεώργιο. 
 Το Νομαρχιακό Συμβούλιο Ημαθίας, με την αρ. 877/18-10-07 Ανακοίνωση 
του, παρακαλεί για την διατύπωση απόψεων επί της κατατεθείσης ΜΠΕ. 
 Το Τ.Π. Καστανιάς, με την αρ. 10/2007 Απόφαση του, δ ε ν  
σ υ μ φ ω ν ε ί  γ ι α  την έγκριση της εν λόγω ΜΠΕ, γιατί : 

1) Η αιτούμενη έκταση είναι εμφανής από την Εθν. Οδό Βέροιας – Κοζάνης 
2) Στην ευρύτερη περιοχή υπάρχουν σε λειτουργία άλλα τέσσερα (4) λατομεία 

και διάφορα ανενεργά 
3) Το Τμ. Περιβάλλοντος της Ν.Α. Ημαθίας, σε παλιότερο έγγραφο του 

γνωμοδότησε αρνητικά για την δημιουργία λατομείου στην εν λόγω έκταση 
4) Υπάρχει σχετική διαμαρτυρία των κατοίκων (Καστανιάς – Σάντας) για την 

λειτουργία λατομείων στην περιοχή.  
Κατόπιν αυτών   

π  α  ρ  α  κ  α  λ  ε  ί  τ α  ι  
το Δημοτικό Συμβούλιο  να  διατυπώσει τις απόψεις του επί της κατατεθείσης ΜΠΕ, 
που υπέβαλλε ο κ. Κωνσταντινίδης Γεώργιος, για διενέργεια ερευνητικών εργασιών 
εντοπισμού εκμεταλέυσιμου κοιτάσματος μαρμάρου, σε δημοτική έκταση εμβαδού 
74.573,25 τ.μ. στη θέση «Καστρί» του Δ. Δ. Καστανιάς, Δήμου Βέροιας. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 11-12-2007 
εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα 
την αρνητική γνωμοδότηση του Δ.Σ. επί της παραπάνω Μ.Π.Ε.  
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Το Τ.Σ. Καστανιάς ομόφωνα εισηγείται την αρνητική 
γνωμοδότηση του Δ.Σ.. Αν επιθυμεί ο ενδιαφερόμενος, παρακαλώ να πάρει τον λόγο. 

Γ. Κωνσταντινίδης: Θεωρώ ότι με την πρόταση που έκανε το Τοπικό 
Συμβούλιο Καστανιάς κινδυνεύει να γίνει ένα ατόπημα και πρέπει να καταλάβετε 
πώς έχει το ιστορικό του. Πήρα συγκατάθεση του Τ.Σ. όταν ήταν Δήμαρχος ο κ. 
Χασιώτης, είχα την ατυχία να αρρωστήσει το παιδί μου που μετά από 4 χρόνια 
πέθανε και, πριν καλά-καλά συνέλθω, χρειάστηκε να κάνω άλλο αίτημα και μου 
έδωσαν πάλι συγκατάθεση, προχώρησα τη διαδικασία κι όταν έφτασα στην 
Κοινότητα για να πάω την απόφαση του Συμβουλίου, μου είπαν ότι δεν πρέπει να 
ταλαιπωρούμε για να το βάλουμε στο Δ.Σ. αφού είχαν την προηγούμενη απόφαση 
του Τ.Σ. και θα ρωτήσουμε, είπαν, τον κ. Σκουμπόπουλο αν δίνει τη συγκατάθεσή 
του, την οποία, προς τιμήν του, έδωσε, δηλ. να προχωρήσει το θέμα με την παλιά 
απόφαση. Φτάνουμε στο Νομαρχιακό Συμβούλιο και από τις 17 υπηρεσίες η 
επιτροπή περιβάλλοντος είπε όχι. Πάω στην Περιφέρεια, όπου μου είπαν να αλλάξω 
μία συντεταγμένη, την άλλαξα και κατ΄ επέκταση άλλαξα και όλα τα σχέδια. Έπρεπε 
να ξανάρθω στο Τ.Σ. και να ζητήσω έγκριση και βρέθηκε μπροστά το απρόοπτο 
γεγονός που ακούσατε κι εσείς. Πρέπει να σας πω όμως ότι στην ίδια περιοχή 
δόθηκαν πέντε τουλάχιστον λατομεία, με όλα αυτά που αναφέρει η απόφαση του 
Τ.Σ., όπως ότι είναι ορατά από τον δρόμο κ.λ.π. Γιατί δεν δόθηκε σε μένα; Να σας 
βεβαιώσω ότι είμαι Έλληνας, γιατί δεν πήρα εγώ την άδεια. Αναρωτηθείτε εσείς. Θα 
σας πω όμως ότι είναι και αντισυνταγματικό. Εγώ είμαι παιδί που αγωνίστηκα κατά 
της χούντας γιατί κατήργησε το σύνταγμα και σήμερα θέλετε κύριοι να 
συγκατατατεθώ και να πω ότι «δεν πειράζει, το Τ.Σ. πιθανόν να έκανε και λάθος;». 
Πιθανόν να είχε και κάποιον προσωπικό λόγο το Τ.Σ. αλλά αυτό για έναν πολίτη που 



ξόδεψε 20.000 ευρώ και μάλιστα στην οικονομική κατάσταση που βρίσκομαι εγώ, 
είναι πολλά χρήματα και αμάρτημα και αδίκημα από την πλευρά σας αν συναινέσετε 
στο Τ.Σ. Αυτό θα σας το δώσω σαν συμβουλή γιατί είμαι μεγάλος και να μ΄ 
ακούσετε. Αν μου το απορρίψετε, εγώ δεν θα παραιτηθώ, είμαι αγωνιστής και θα 
συνεχίσω να αγωνίζομαι, θα κάνω όποια διαδικασία χρειάζεται και πιστεύω θα 
δικαιωθώ. 4-5 λατομεία δόθηκαν σ΄ εκείνη την περιοχή. Εγώ είμαι το μαύρο 
πρόβατο; Είμαι αλλοδαπός; Τι είμαι και το απορρίψατε; Αν συναινέσετε, θα πάρετε 
εσείς την ευθύνη και θα έχετε συμμετοχή σ΄ αυτό το έγκλημα. 

Πρόεδρος: Κε Κωνσταντινίδη, η δημοτική έκταση που ζητάτε είναι 
καινούργια ή είναι σε περιοχή που υπάρχουν άλλα λατομεία; 

Κωνσταντινίδης: Είναι ανάμεσα, υπάρχουν πάνω κάτω λατομεία.  
Πρόεδρος: Είναι χώρος που δεν έχει λατομευθεί ποτέ, είναι καινούργιος; 
Κωνσταντινίδης: Βεβαίως καινούργιος χώρος. Εγώ υπηρέτησα την 

Αυτοδιοίκηση, να υπερασπιστώ και το συμβούλιο αλλά αν ήθελε το συμβούλιο να 
απορρίψει εμένα ή κάποιους θα έπρεπε προηγούμενα να κάνει μία στρατηγική ενός 
σχεδίου και να πει πού επιτρέπεται και που δεν επιτρέπεται και όχι να ξοδέψω 20.000 
ευρώ, να αλλάξω τέσσερις φορές τα σχέδια για οποιονδήποτε λόγο και να έρθω τώρα 
για να με υποστηρίξετε κι αν θέλετε να υποστηρίξετε τη θέση του τίμιου ανθρώπου 
απέναντι στο Σύνταγμα. Εγώ είμαι από εκείνους τους επαγγελματίες που έπρεπε να 
έχω αυτό το δικαίωμα τώρα. 

Παυλίδης: Να αιτιολογήσω λίγο την απόφαση της επιτροπής. Ο κ. 
Κωνσταντινίδης έκανε μία αίτηση για έναν νέο λατομικό χώρο, κάτι που θα έχει 
συνέπειες να καταστραφεί το πράσινο που υπάρχει σήμερα κ.λ.π. Το Τ.Σ. Καστανιάς 
είπε τέσσερα πράγματα, ότι δηλ. φαίνεται από τον δρόμο και δεν θέλουν να 
επιβαρυνθεί άλλο η περιοχή, αφού υπάρχουν τόσα λατομεία στην περιοχή να μη 
μπουν κι άλλα, κάτι που δεν είπε μόνο το Τ.Σ. κι απορώ γιατί ο κ. Κωνσταντινίδης 
ξόδεψε 20.000 ευρώ αφού στις 25.8.2006 είχε αποφανθεί αρνητικά και η Νομαρχία 
μ΄ αυτούς τους ίδιους λόγους και ήρθε μία νέα αίτηση για έναν νέο χώρο που είναι 
στη δικαιοδοσία του δήμου για να το δώσει ή όχι. Επιπρόσθετα, σ΄ αυτή την περιοχή 
έχουμε ξεκινήσει μία καταγραφή όλων των λατομείων που υπάρχουν εκεί και ήδη 
πήραμε από την Περιφέρεια και τώρα μπλέκεται και η Νομαρχία για να δούμε ποιες 
άλλες άδειες είναι του δημοσίου κ.λ.π. Αυτή η καταγραφή θα γίνει στο πρώτο 
τρίμηνο του νέου έτους και μετά θα καταγραφούν οι όροι για τον οποιονδήποτε 
ιδιώτη θέλει να πάει εκεί. Δεν ανακόπτουμε δηλαδή αλλά στην υπάρχουσα περιοχή, 
τη συγκεκριμένη στιγμή, η απόφαση της επιτροπής ήταν όχι. 

Κωνσταντινίδης: Πράγματι λέει αυτά το συμβούλιο αλλά μόνο για μένα. 
Έβαλε άλλους 4-5 εκεί στην περιοχή. 

Παυλίδης: Επειδή επικαλείται ο κ. Κωνσταντινίδης το Σύνταγμα καθώς και 
τους άλλους δίπλα, να πω ότι η Νομαρχία μέχρι τις 31.12. σ΄ εκείνους που είχε δώσει 
άδεια, ζήτησε να φέρουν τις περιβαλλοντικές μελέτες. 

Δήμαρχος: Με δεδομένα αυτά που είπε ο κ. Κωνσταντινίδης, με δεδομένο 
επίσης ότι έχει ξεκινήσει η καταγραφή των λατομικών χώρων του Νομού, που 
προχωράει γρήγορα γιατί αν δεν κάνω λάθος ήρθαν ήδη στοιχεία από την περιφέρεια 
και νομίζω θα ολοκληρωθεί, με δεδομένη βέβαια και την αρνητική απόφαση του Τ.Σ. 
που είθισται σ΄ αυτή την αίθουσα να την σεβόμαστε, θα πρότεινα να αναβληθεί το 
θέμα, ώστε να τελειώσει αυτή η καταγραφή και να επανέλθουμε. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της Δημάρχου για αναβολή 
λήψης απόφασης επί του θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, 
Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Κ. Συμεωνίδης, Α. Παπαστεργίου. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Μ. Σακαλής, Ε. Γουναράς, Ι. Καλαϊτζίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Π. Παυλίδης, Ν. Μωυσιάδης, Γ. Κάκαρης. 



 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 10-12-2007 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Μ. Σουμελίδη. 
2.- Την αριθ. 877/18-10-07 ανακοίνωση του Νομαρχιακού Συμβουλίου Ημαθίας. 
3.- Την από 11-12-2007 εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ. 
4.- Την πρόταση της Δημάρχου. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 77 & 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Αναβάλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 24ου θέματος «Επί 
εισηγήσεως Τ.Σ. Καστανιάς για γνωμοδότηση ερευνητικών εργασιών εντοπισμού 
εκμεταλλεύσιμου κοιτάσματος μαρμάρου από τον Γ. Κωνσταντινίδη» προκειμένου 
να ολοκληρωθεί η καταγραφή των υφιστάμενων λατομικών χώρων και ο καθορισμός 
λατομικών ζωνών στον Δήμο Βέροιας. 
 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  721 / 2007 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης 

 Γ.  Μιχαηλίδης Ι. Ακριβόπουλος 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Σ. Μηλιόπουλος Ε. Σοφιανίδης 

 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 
 Ν. Τσιαμήτρος Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης Γ. Ορφανίδης 
 Κ. Συμεωνίδης   
 Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ     
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ.  Διαμαντής   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-1-2008 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


